
Zápis
ze Zasedání zastupitelstva obce Hluboké Mašůvky
konaného dne 12.12.2023 v 18,00 hod. v sále KD

1. Zahájení. Určení ověřovatelů a zapisovatele

Zahájení zasedání zastupitelstva obce Hluboké Mašůvky provedla starostka obce Leona
Kučerová v 18,00 hod. v sále KD. Starostka konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno.
Informace podle § 93, odst. 1 zákona 128/2000 Sb. o obcích byla zveřejněna v souladu se
zákonem po dobu nejméně 7 dnů a to od 4.12.2023 do 12.12.2023. Současně byla
zveřejněna na elektronické úřední desce a vyhlášena místním rozhlasem.

Dle prezenční listiny zastupitelů (viz. příloha č.1) je přítomno 8 z celkového počtu
9 zastupitelů, takže zastupitelstvo obce je usnášeníschopné (§92, odst.3 Zákona). Paní
Pavla Petrželková je omluvena. Dále je přítomno 8 občanů.

Starostka navrhla ověřovateli zápisu p. Michala Kroupu a pí. Jitku Sabolovou,
zapisovatelem určila účetní Janu Gabrhelovou.

Starostka informovala, že zápis ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 1.11.2023
byl ověřovateli ověřen bez připomínek a zápis je zveřejněn na webu obce.

2. Projednání programu VZZO

Starostka sdělila, že navrhuje programu jednání zastupitelstva obce s tím, že oproti
zveřejněnému návrhu navrhuje doplnit program o body:
č. 11 Stanovení odměn členům zastupitelstva obce v návaznosti na novelu zákona o obcích

Usn. č. 1) ZO schvaluje program dle přílohy č. 2.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0

3. Rozpočtové opatření č. 8/2023 a č. 9/2023

Starostka informovala, že v rámci rozpočtového opatření č. 8/2023 došlo na straně příjmů k
narozpočtování nákupu nádob na písek na zimní údržbu, nákup materiálu na opravu zdi na
hřbitově, nákup sady nářadí, pořízení košů na odpadky a servis požárního automobilu. Dále
k narozpočtování účetních převodů mezi pokladnou a bankou ve výši 97 tis. Kč. Celkově
došlo ke změně rozpočtu ve výši 392.200,- Kč.

V rámci rozpočtového opatření č. 9/2023 došlo k přesunům mezi položkami a k
narozpočtování účetních převodů mezi pokladnou a bankou ve výši 175.000,- Kč

ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 8/2023 a č. 9/2023.

4. Příspěvek na spolufinancování sociálních služeb v ORP Znojmo

Obec obdržela každoroční žádost města Znojma o příspěvek na spolufinancování terénních
sociálních služeb v ORP Znojmo v rámci komunitního plánování sociálních služeb. Žádají o
příspěvek 59.900,- Kč s tím, že drtivá většina obcí do systému přispívá. Zastupitelé navrhují,
aby bylo město Znojmo požádáno o informaci ohledně nákladů ORP na poskytované služby.

Usn. č. 2) ZO rozhodne o výši příspěvku na základě podrobné analýzy nákladů ORP
na poskytované služby od města Znojma.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0



5.Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového
hospodářství

Starostka sdělila, že vzhledem k růstu cen v agendě odpadového hospodářství byla obec
nucena přistoupit ke zvýšení poplatku za systém odpadového hospodářství o 100,- Kč, tj.
oproti dosavadním 600,- Kč / osobu trvale přihlášenou v obci na 700,- Kč za osobu
přihlášenou v obci. Proto je předkládán návrh nové obecně závazné vyhlášky, kterou se
mění tato sazba poplatku.
I tak obec na náklady na systém odpadového hospodářství doplácí.
Náklady na nakládání s odpady za rok 2023 činí 1,4 mil. Kč, přičemž od občanů se na
poplatcích vybralo 512.000,- Kč. Tj. systém je dotovaný cca přes 800 tis. Kč z daňových
příjmů v rámci rozpočtu obce.

Usn. č. 3) ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Hluboké Mašůvky o místním
poplatku za obecní systém odpadového hospodářství v předloženém znění.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0

6. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu MŠ a ZŠ Hluboké Mašůvky
Starostka sdělila, že škola předložila střednědobý výhled rozpočtu školy na roky 2025 - 2026
dle zákonných požadavků. V těchto letech počítá s příspěvkem zřizovatele ve výši
800.000,- Kč.

Usn. č. 4) ZO schvaluje střednědobý výhled rozpočtu MŠ a ZŠ Hluboké Mašůvky na
roky 2025 - 2026 v předloženém znění.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0

7. Návrh rozpočtu MŠ a ZŠ Hluboké Mašůvky na rok 2024

Starostka sdělila, že obec obdržela návrh rozpočtu školy na rok 2024, ve kterém žádá ředitel
školy o provozní příspěvek zřizovatele ve výši 800.000,- Kč. Nad rámec tohoto příspěvku na
běžný provoz zařadit zřizovatel do návrhu rozpočtu obce částku 500 tis. Kč na rekonstrukci
elektrorozvodů, 70 tis. Kč na výměnu osvětlení v MŠ, které již nesplňuje hygienické
požadavky, a 50 tis. Kč na výmalbu. Tudíž příspěvek obce škole na provoz by činil celkem
1.420.000,- Kč

Usn. č. 5) ZO schvaluje rozpočet MŠ a ZŠ Hluboké Mašůvky na rok 2024 dle
předloženého návrhu školy, se změnou příspěvku zřizovatele ve výši 1.420.000,- Kč na
akci rekonstrukce elektrorozvodů, výměna osvětlení MŠ a výmalba školy.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0

8. Návrh rozpočtu obce na rok 2024

Starostka podrobně komentovala návrh rozpočtu obce na rok 2024. Zmínila hlavní položky
rozpočtu, které návrh obsahuje:

Na straně příjmů vychází návrh rozpočtu z predikce daňových příjmů sestavené metodickou
pomocí Jihomoravského kraje a počítá se sdílenými daňovými příjmy v souhrnné výši přes
16 mil. Kč. Z ostatních nedaňových příjmů je návrh rozpočtu tvořen zejm. příjmy z místních
poplatků, ze stočného, prodeje dřeva a plateb za zpětný odběr odpadů. Celkové
rozpočtované příjmy činí 20.313.800,- Kč.



Na výdajové stránce rozpočtujeme běžné provozní výdaje se zohledněním nárůstu běžných
cen o cca 10 %. Kromě těchto mandatorních výdajů zmiňuji tyto další výdaje na konkrétní
akce:

● 700 tis. Kč chodník ke hřbitovu,
● 270 tis. Kč na nový traktor pro zimní údržbu,
● 850 tis. Kč na fotovoltaiku pro provoz ČOV,
● 400 tis. Kč příděl do fondu obnovy kanalizace dle schváleného plánu,
● 580 tis. Kč na opravy koupaliště (bazén, toalety),
● 165 tis. Kč dokončení kolumbária a oprava vstupní brány na hřbitově,
● 500 tis. Kč na rekonstrukci hnízd na tříděný odpad (oploceny, dlažby),
● 200 tis. Kč na opravy a okrášlení obce (zeleň, opravy zastávek, apod.),
● 60 tis. Kč na vybavení pro kulturní akce,
● 420 tis. Kč na opravu dvora a přístupové cesty u KD,
● 450 tis. Kč je rozpočet kulturních akcí vč. výdajů na výročí školy,
● 50 tis. Kč na vybavení jednotky požární ochrany,
● 140 tis. Kč na sekční garážová vrata do objektu hasičské zbrojnice,
● 147 tis. Kč na dofinancování dotací projektu požární přívěs pro hašení pro JPO,
● 1,2 mil. Kč pro školu - z toho 800 tis. Kč výdaje na běžný provoz, 620 tis. Kč na

rekonstrukci elektrorozvodů, obnovu osvětlení v MŠ a výmalbu školy. Dále se
předpokládá koupě nového vybavení do školní jídelny ve výši 145 tis. Kč (škrabka,
konvektomat),

● 45 tis. Kč na dovybavení nového hřiště na koupališti (branky, koše, sítě),
● 100 tis. Kč na oplocení nového hřiště na koupališti,
● 100 tis. Kč na dotační podporu sportu pro TJ Sokol Hluboké Mašůvky,
● 200 tis. Kč je vyčleněno na participativní rozpočtování se zapojením veřejnosti do

rozvoje obce v rámci iniciativy Spolu tvoříme Hluboké Mašůvky,
● 450 tis. Kč na projekt, vyřízení výměru a demoliční práce objektu č.pop. 120 (budova

Boomerangu),
● 200 tis. Kč na elektronickou úřední desku,
● předpokládají se také rezervy ve výši 1,5 mil. Kč na dofinancování akcí, které budou

potřeba realizovat v průběhu roku.

Celkové výdaje činí 21.440.800,- Kč.

V části financování rozpočtu se počítá s doplacením úvěru na kanalizaci ve výši 410 tis. Kč a
splátkou úvěru PGRLF na traktor ve výši 263 tis. Kč a zapojením zůstatku finančních
prostředků na účtech ve výši 1,8 mil. Kč.

Usn. č. 6) ZO schvaluje rozpočet obce Hluboké Mašůvky na rok 2024 v předloženém
znění.

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 1

9.Odpisový plán MŠ a ZŠ Hluboké Mašůvky na rok 2024

Škola předložila zřizovateli ke schválení odpisový plán na rok 2024.

Usn. č. 7) ZO schvaluje odpisový plán MŠ a ZŠ Hluboké Mašůvky, p.o.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0



10. Žádost o pronájem části pozemku p.č. 2742/1

Starostka sdělila k tomuto bodu, že xxxx požádal obec o pronájem části pozemku p.č.
2742/1 o výměře cca 32 m2, který je naproti jejich domu č. pop. xx. Pozemek by chtěl
využívat pro parkování 2 vozidel.

Jedná se lokalitu, kde jsme v minulosti nájem schvalovali.

Usn. č. 8) ZO schvaluje záměr pronájmu části pozemku p.č. 2742/1 o výměře cca
32 m2 za účelem parkování 2 vozidel. Minimální nabídková cena 1.000,- Kč/rok.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0

11. Stanovení odměn členům zastupitelstva obce v návaznosti na novelu zákona o obcích

Starostka informovala k tomuto bodu: s účinností od 1.1.2024 vstupuje v platnost novela
zákona o obcích, která mění systém stanovování výše odměn členům zastupitelstva obce za
výkon jejich funkcí a to tak, že výše odměn bude každoročně odvozována od výše průměrné
mzdy a násobena koeficientem pro velikostní kategorii obce, v rozlišení podle toho, jaké
funkce zastupitel zastává. Je to z důvodu, aby valorizaci odměny nemusela projednávat
každý rok vláda. Zatímco odměna uvolněných členů je nárokována ze zákona, odměna
neuvolněných členů zastupitelstva musí být schválena zastupitelstvem obce. Proto je
předkládán návrh na změnu výše odměn. Jedná se o navýšení cca 500,- Kč/měsíc/1
zastupitele.

Usn. č. 9) ZO schvaluje změnu části usnesení ZO č. 11) ze dne 18.10.2022, kterým se
mění výše částek odměn neuvolněným členům zastupitelstva obce a členům výborů
takto:

místostarosta: 35.870,- Kč
předseda výboru, komise: 3.972,- Kč
člen výboru, komise: 3.296,- Kč
neuvolněný člen ZO (neuvedený výše): 1.986,- Kč
a to s účinností od 1.1.2024.

Hlasování: pro 7 – proti 1 – zdržel se 0

12. Informace o stavu jednotlivých připravovaných a realizovaných projektů a o postupu
řešení uložených úkolů

Místostarosta Jiří Malec informoval, že nyní probíhá příprava na těžbu dřeva v lese
(likvidace stromů zasažených kůrovcem), byl odvezen traktor Kioti na montáž čelního
nakladače (žralok, lžíce a vidle), což umožní lepší a samostatnou obsluhu území a prací,
které obec provádí.

Místostarosta Michal Kroupa informoval, že se chystá vydání obecního zpravodaje před
Vánocemi. Sdělil, že v rámci zimního jarmarku se podařilo SDH vydělat 17.000,- Kč z
prodeje zboží a výtěžek bude věnován škole. Škola v rámci svého prodejního stánku utržila
6.000,- Kč. Místostarosta pozval na další kulturně-společenské akce: 22.12.2023 Setkání u
svařáku, 26.12. Setkání u betléma a 6.1.2024 Tříkrálová sbírka.
Místostarosta dále informoval, že v obci vzniká skautský oddíl, který povedou I. Bořil, P.
Vránová a M. Dočekal. Oddíl bude fungovat pod záštitou Skautu Jevišovice. Vedení obce je



připraveno tento oddíl podpořit materiálně, finančně a poskytnout zázemí klubovny. První
informativní schůzka se koná 7.1.2024 ve 14:00 hod. v klubovně seniorů.

Na závěr byly prezentovány na projektoru fotografie z akcí.

ZO bere na vědomí informace o stavu jednotlivých připravovaných a realizovaných
projektů a o postupu řešení.

13. Diskuze

Starostka vyzvala k diskuzi.

Občanka se dotazovala na výsledky participativního rozpočtování Spolu tvoříme Hluboké
Mašůvky. Starostka odpověděla, že s velkou převahou vyhrál projekt Dvoulanovky do
zahrady ZŠ. Lanovka byla k dnešnímu dni dovezena do školy a instalována bude v jarních
měsících. Další občanka se dotazovala, zdali obec neuvažuje o změně podmínek
předkládání projektů s ohledem na to, že již podruhé vyhrál projekt, který je v uzavřeném
areálu ZŠ a nemohou jej tak využívat všichni. Starostka odpověděla, že o změně podmínek
zastupitelé již diskutovali a že v roce 2024 bude před hlasováním o projektech nejdříve
předvýběr projektů, který provedou zastupitelé.

Nikdo další se do diskuze nepřihlásil.

14. Závěr

Starostka jednání v 18:40 hod. ukončila.

Přílohy zápisu:

1. Prezenční listina zastupitelů
2. Program ZZO
3. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového

hospodářství
4. Střednědobý výhled rozpočtu MŠ a ZŠ Hluboké Mašůvky na roky 2025 - 2026
5. Rozpočet obce na rok 2024

V Hlubokých Mašůvkách dne 13.12.2023

Starosta Místostarosta

Zapsala: Jana Gabrhelová _______________________

Ověřil: Michal Kroupa _______________________

Jitka Sabolová _______________________


